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Bucsa Község Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

Gazdasági, Kulturális Bizottsága 

Bucsa, Kossuth tér 6. Tel: 66/585-520. 

351-4/2023. ikt.sz. 

4. sz. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete Gazdasági, Kulturális, 

Bizottsága 2023. május 23-án (kedden) délelőtt 8,00 órakor megtartott nyilvános 

üléséről. 

 

Az ülés helye: Bucsa, Kossuth tér 6. Községháza nagyterme 
 

Jelen vannak: Márki Tiborné elnök, Faluházi Sándor Attila, Fenyődi Attila, Polyák Jánosné 

tagok 

 

Távol maradt: Mogyorósi Anikó tag 

 

Tanácskozási joggal meghívott: Dr. Nagy Éva jegyző, Kláricz János polgármester, Fábiánné 

Szabó Erzsébet pénzügyi ügyintéző 
 

Márki Tiborné elnök: Köszöntötte a Gazdasági, Kulturális Bizottság megjelent tagjait Dr. 

Nagy Éva jegyző asszonyt, Kláricz János polgármester urat és Fábiánné Szabó Erzsébet 

pénzügyi főmunkatársat. 
 

Megállapította, hogy a Gazdasági, Kulturális Bizottság nyilvános ülése határozatképes, mivel 

5 fő bizottsági tagból 4 fő jelen van, hiányzik 1 fő. A hiányzó tag távolmaradását jelezte. 
 

A jegyzőkönyv vezetésére felkérte Komroczkiné Nagy Editet. 

 

A jegyzőkönyv hitelesítésére felkérte Polyák Jánosné bizottsági tagot. 
 

Kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki elfogadja jegyzőkönyv hitelesítőnek 

Polyák Jánosné bizottsági tagot, kézfelemeléssel szíveskedjen szavazni.  
 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 4 tagja 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül Polyák Jánosné bizottsági tagot jegyzőkönyv hitelesítőnek elfogadta. 
 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette a napirendi pontokat. 

 

Napirendi pontok: 
 

1./ Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi zárszámadása véleményezése 

             Előadó: Márki Tiborné elnök, Kláricz János polgármester 

 

2./ Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2022. évi zárszámadása véleményezése 

 Előadó: Márki Tiborné elnök, Kláricz János polgármester 

 

3./ Bucsa Község Önkormányzat 2022. évi zárszámadása véleményezése 

 Előadó: Márki Tiborné elnök, Kláricz János polgármester 
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4./ Bucsa Község Önkormányzat 2022. évi konszolidált zárszámadása véleményezése 

 Előadó: Márki Tiborné elnök, Kláricz János polgármester 

 

5./ Bucsa Község Önkormányzata 2022 évi vagyongazdálkodásáról szóló tájékoztató 

véleményezése 

 Előadó: Márki Tiborné elnök, Kláricz János polgármester 

 

6./ Bejelentések 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, van-e valakinek 

a meghívóban kiadott napirendi pontokon túl más javaslata a napirendi pontokat illetően.  

 

Mivel más javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, kézfelemeléssel szíveskedjenek 

szavazni, aki a napirendi pontokat elfogadja.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 4 tagja 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a napirendi pontokat elfogadta. 

 

1. napirendi pont: Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi zárszámadása 

véleményezése 

 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette az első napirendi pontot, a Bucsai Közös Önkormányzati 

Hivatal 2022. évi zárszámadásának véleményezését. 

 

Megkérdezte pénzügyi főmunkatársat, van-e kiegészítése? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: Maga a beszámoló elég részletes. A 

kiadások és bevételek oldalán látszik, hogy hány százalékban teljesült. Általánosságban 

szeretné elmondani, hogy a 2022. évben kapott normatívák felhasználásra kerültek, kivéve 

egy intézmény esetében, ahol visszafizetési kötelezettsége lesz a társulásnak. 

A Közös Hivatal tekintetében a 2022. évben Kertészszigettel az elszámolás megtörtént. 

Ennyi kiegészítést szeretett volna tenni, a kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte, Polgármester Urat kíván-e kiegészítést tenni? 

 

Kláricz János polgármester: A Mini Bölcsőde tekintetében kell a normatívát visszafizetni. 

Ennek oka, hogy a megrendelt kiegészítő eszközök nem érkeztek meg időre, ezért a tavalyi 

évre nem tudták lekönyvelni. Az idei évre viszont megérkeztek az eszközök, de ez már a 

2023. éves költségvetést fogja terhelni. A pozitív dolog ebben az esetben az, hogy a 

normatíva visszafizetés nem befolyásolja az idei költségvetést. 

A többi intézmény esetében a tervezetthez mérten felhasználásra került a normatíva. 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki 

elfogadja, és a képviselő-testület felé is elfogadásra javasolja, a Bucsai Közös Önkormányzati 

Hivatal 2022. évi zárszámadását, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 4 tagja, 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 
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10/2023.(V.23.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

A Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi zárszámadása véleményezése 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság a Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi 

zárszámadását 65.095.454.-Ft bevétellel 100%-os teljesítéssel, 64.937.604.-Ft kiadással 

99,8%-os teljesítéssel, 157.850.- Ft maradvánnyal javasolja a Képviselő-testületek felé 

elfogadásra és a zárszámadásról szóló konszolidált rendeletébe történő beépítésre. 

Felelős: Márki Tiborné elnök 

Határidő: azonnal 

 

2. napirendi pont: Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2022. évi zárszámadása 

véleményezése 

 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette a második napirendi pontot, a Kóti Árpád Faluház és 

Könyvtár 2022. évi zárszámadásának véleményezését. 

Megkérdezte pénzügyi főmunkatársat, van-e kiegészítése? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: A munkaanyagban láthatják, hogy az előző 

évekhez hasonlóan mennyi volt a pótlás az önkormányzat részéről a Faluház tekintetében. 

Egyéb kiegészíteni valója nincs, a kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Polyák Jánosné tag: Nem érti, hogy miért ennyire sok a működési költség annak ellenére, 

hogy a téli időszakban korlátozott nyitva tartás volt a Faluházban? Ezt a közüzemi kiadásokra 

érti. 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: A 2021-es év nyári időszakától egészen 

december elejéig a számlák 2022. év januárjában érkeztek meg az intézményhez. 

 

Kláricz János polgármester: Maguk a számlák decemberben teljesítésre kerültek, ezért 

torzítják a mérleget. Maga a jóváírás viszont a következő évre esik át. 

 

Faluházi Sándor Attila tag: Leginkább a fogyasztásból láthatják át, hogy hány m3 gáz fogyott 

el. 

 

Kláricz János polgármester: A szolgáltató jelezte, hogy jó az ötlet, amit kezdeményezett az 

önkormányzat, és függetlenül attól, hogy leolvasást nem jelentettek le minden hónapban, de 

amikor a számlák jöttek jelzéssel élt az önkormányzat azzal kapcsolatban, hogy kimondottan 

derüljön ki, hogy melyik időszakban mennyi gázt fogyasztottak el. 

 

Polyák Jánosné tag: Ezt szerződésmódosítással tudja érvényesíteni az önkormányzat? 

 

Kláricz János polgármester: Nem, ezeket az el nem fogyasztott mennyiségeket jóvá fogják 

írni. 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: Minden számla érkezésekor élt az 

önkormányzat a szolgáltató felé, hogy a kiküldött gáz mennyiségét nem fogyasztották el. 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki 

elfogadja, és a képviselő-testület felé is elfogadásra javasolja, a Kóti Árpád Faluház és 

Könyvtár 2022. évi zárszámadásának véleményezését, kézfelemeléssel szíveskedjenek 

szavazni.  
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A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 4 tagja, 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

11/2023.(V.23.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

A Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2022. évi zárszámadása véleményezése 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság a Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2022. évi zárszámadását  

14.965.741.-Ft bevétellel 100%-os teljesítéssel, 14.902.984.-Ft kiadással 99,6%-os 

teljesítéssel, 62.757.-Ft maradvánnyal javasolja a Képviselő-testület felé elfogadásra és a 

zárszámadásról szóló konszolidált rendeletébe történő beépítésre. 

Felelős: Márki Tiborné elnök 

Határidő: azonnal 

 

3. napirendi pont: Bucsa Község Önkormányzat 2022. évi zárszámadása véleményezése 

 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette a harmadik napirendi pontot, a Bucsa Község 

Önkormányzat 2022. évi zárszámadásának véleményezését. 

 

Megkérdezte pénzügyi főmunkatársat, van-e kiegészítése? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: Kiegészíteni valója nincs, a kérdésekre 

szívesen válaszol. 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

 

Polyák Jánosné tag: Csak pontosítást szeretne kérni. A bevételi oldalon a kamatmentes 

kölcsön az a háztartásoktól visszakapott kölcsön? A háztartásoktól kapott támogatás az mit 

takar? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: A falunapra kaptak támogatást a 

meghatározás szerint a 80.000 Ft ebből adódott. 

 

Faluházi Sándor Attila tag: Jelzéssel szeretne élni, az idei falunap megszervezésére szeretné 

egy havi tisztelet díját felajánlani. 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki 

elfogadja, és a képviselő-testület felé is elfogadásra javasolja, a Bucsa Község Önkormányzat 

2022. évi zárszámadását, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 4 tagja, 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

12/2023.(V.23.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

A Bucsai Község Önkormányzata 2022. évi zárszámadása véleményezése 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság a Bucsa Község Önkormányzata 2022. évi zárszámadását 

1.139.362.669.-Ft bevétellel 95,8%-os teljesítéssel, 923.623.852.-Ft kiadással 77,7 %-os 

teljesítéssel és 215.738.817.-Ft maradvánnyal javasolja a Képviselő-testület felé elfogadásra. 

Felelős: Márki Tiborné elnök 

Határidő: azonnal 
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4. napirendi pont: Bucsa Község Önkormányzat 2022. évi konszolidált zárszámadása 

véleményezése 

 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette a negyedik napirendi pontot, a Bucsa Község 

Önkormányzat 2022. évi konszolidált zárszámadásának véleményezését. 

 

Megkérdezte pénzügyi főmunkatársat, van-e kiegészítése? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: Kiegészíteni valója nincs, a kérdésekre 

szívesen válaszol. 

 

Márki Tiborné elnök: Mivel a bizottsági tagok részéről nem merült fel kérdés, szavazást 

rendelt el. 

Kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki elfogadja, és a képviselő-testület felé is 

elfogadásra javasolja, a Bucsa Község Önkormányzat 2022. évi konszolidált zárszámadását, 

kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 4 tagja, 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

13/2023.(V.23.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

A Bucsa Község Önkormányzata 2022. évi konszolidált zárszámadása véleményezése 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság a Bucsai Község Önkormányzata 2022. évi konszolidált 

zárszámadását 1.150.373.689.-Ft bevétellel 95,9%-os teljesítéssel, 934.414.265.-Ft kiadással 

77,9%-os teljesítéssel és 215.959.424.-Ft maradvánnyal javasolja a Képviselő-testület felé 

elfogadásra és alkossa meg a zárszámadási rendeletet. 

Felelős: Márki Tiborné elnök 

Határidő: azonnal 

 

5. napirendi pont: Bucsa Község Önkormányzata 2022 évi vagyongazdálkodásáról szóló 

tájékoztató véleményezése 

 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette az ötödik napirendi pontot, a Bucsa Község 

Önkormányzata 2022 évi vagyongazdálkodásáról szóló tájékoztató véleményezését. 

 

A beszámolóban olvasott a Bursa Hungarica Ösztöndíj visszafizetéséről. Ez mit jelent 

pontosan? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: Az ösztöndíj abban az esetben kerül 

visszafizetésre, hogy ha a támogatott gyermek nem jár iskolába. Ebben az esetben az összeg 

visszautalásra kerül. 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki 

elfogadja, és a képviselő-testület felé is elfogadásra javasolja, Bucsa Község Önkormányzata 

2022 évi vagyongazdálkodásáról szóló tájékoztatót, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 4 tagja, 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 
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14/2023.(V.23.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

Bucsa Község Önkormányzata vagyongazdálkodásáról szóló tájékoztató 

véleményezése 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági, Kulturális Bizottsága az 

Önkormányzat 2022. évi vagyongazdálkodásáról szóló tájékoztatóját megtárgyalta elfogadja, 

és a Képviselő-testület felé is elfogadásra javasolja. 

Felelős: Márki Tiborné elnök 

Határidő: értelem szerint 

 

6. napirendi pont: Bejelentések 

 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette az utolsó napirendi pontot a bejelentéseket. 

 

Polyák Jánosné tag: Szeretné megkérdezni, hogy a Kossuth utcában miért van 

forgalomkorlátozás? 

 

Kláricz János polgármester: A közútkezelő kátyúzást fog végezni. 

Az utak feltöltésével kapcsolatban jelezné, hogy a munkákat megkezdték, csütörtökön várható 

egy újabb adag kő szállítmány. A József Attila utcában tervezett járda szakasz felújítását is 

megkezdik. 

 

Polyák Jánosné tag: A József Attila utcában a csatornázáskor feltört átjáró rendbe tételét már 

többször kérte, arra többször is kapott ígéretet. Két éve várnak rá, reméli idén ténylegesen 

rendbe lesz téve. 

 

Kláricz János polgármester: Az utak és átjárók rendbetételét lassította, hogy gépkezelő 

problémája volt az önkormányzatnak, de ez mostanra megoldódott. 

 

Polyák Jánosné tag: Sokszor kapott már ígéretet. A településen olyan nagy dolgok valósulnak 

meg, a gond az, hogy a kis ígéretek viszont nem. Sok emberrel beszél és a véleményük 

ugyanez. Ezekre a kis dolgokra is figyelni kellene. 

 

Kláricz János polgármester: Alapvetően a probléma meg van, viszont nincs ezekre a 

munkákra alkalmas emberük. Ezt már többször hangsúlyozta. Szándékukban áll tartósan vagy 

napi bejelentéssel foglalkoztatni egy kőművest. Az egyeztetések zajlanak, és már májusban 

eltudják kezdeni ezeket a feladatokat. 

 

Márki Tiborné elnök: Egy Baross utcai lakostól jött egy jelzés. Ott már a kátyúk kővel való 

feltöltése megtörtént, a probléma viszont az, hogy nagyobb kövek is kerültek ezekbe a 

lyukakba, valamint nem is lett minden kátyú feltöltve. 

 

Dr. Nagy Éva jegyző: A múlt heti gazos porta bejáráson látta a problémát. A dolgozóknak el 

lett mondva, hogy a nagyobb köveket ne rakják a gödrökbe, esetleg a nagyobb lyukakba. 

Sajnos nem így lett. Valószínűleg az autók már ezt szét is járták. Jelezte a műszakis 

kollégának a problémát. Vissza fognak menni és rendbe teszik. 
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Márki Tiborné elnök: Mivel a Gazdasági, Kulturális Bizottság mai ülésén a bizottsági tagok 

részéről nem merült fel egyéb kérdés és hozzászólás, ezért az ülést 8,25 órakor bezárta.   

 

 

kmf. 

 

 

 

 

 Márki Tiborné                                             Polyák Jánosné 

a Gazdasági, Kulturális Bizottság elnöke  a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagja 

   jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 

 

 

Dr. Nagy Éva 

jegyző 

 

 

 

Komroczkiné Nagy Edit 

jegyzőkönyvvezető 


